
Referat fra mødet d. 29 aug. 07    Møde nr. 5 

 Tilstede: Jette, Asmus, Svend Ove, Erik, Helga og Anne som kom senere. Afbud fra Robert. 

1. Referatet godkendt. 

2.  Vi så billeder som Svend Ove har sat ind på A-U ´s  hjemmeside. www.Au-laug.dk 

Svend Ove præsenterede aftalen om hjemmesiden. Vi godkendte. 

 

3. Helga har intet hørt fra Poul Callesen. Asmus skaffer mailadresse på Marianne Tychsen. Vi 

sender bygherreprogrammet til hende og spørger hvordan vi skaffer penge til projektet. Vi 

mener ildsjælepuljen kan være den, der skal hjælpe med penge til en arkitekt. Marianne skal 

informeres om at vi har snakket med Poul Callesen. 

4. Asmus har søgt om cykelsti til Gråsten. Jagtforeningen har gjort indsigelse mod at stien går 

gennem skoven. Adsbøl har protesteret mod asfaltering af kirkestien. 

5. Landsbyforum/Landdistriktudvalg-  referater udsendt. 

6. Maritime dage. Ingen aktiviteter fra A-U. 

7. Kaffepenge - 150 kr. pr møde til den der afholder det. Vedtaget. 

8. Vi vil gerne købe nogle tænger til at samle affald. Svend Ove finder ud af priser m.m. 

9. Jette er tovholder på juletræsfesten d.. 27. dec.  Jette spørger Henrik fra BP om han vil 

sponsorere poser.. Vi vil gerne foranledige at der sættes juletræ op til jul ved den gamle kro 

som hidtil, og et i Avnbøl. Asmus spørger Lorens Lei om vi må låne lyskæderne m.m.  

10. Vi opretter en arrangementskørebog. Tovholderen ved hvert arrangement fører relevante 

oplysninger ind, så næste arrangement kan bruge erfaringerne fra sidst. 

11. Ingen nye forslag. 

12. Evt 

       Næste møde: tirsdag d. 9 okt kl. ved Svend Ove.   

      Vi holder julefrokost tirsdag d. 13 nov kl.18. hvor? Er det ikke min/ Helga tur?? 

Ref. Helga. 

http://www.au-laug.dk/

